
 
Anteckningar Styrelsemöte 24 maj 2022 
 
Plats: Skellefteå 
Närvarande: Mia Wallengren (Borås), Sofia Nohrstedt (Gävle), Hannah Rydstedt Nencioni 
(Upplands-Bro), Maria Modig (Norrköping), Ingrid Thylin (Skellefteå), Annika Stedner 
(Mölndal)  

Frånvarande: Michael Tsiparis (Lomma) 

 

Anteckningar från styrelsemötet 

• I och med att Michael aviserat att han avgår behöver vi utse en ny kassör bland 
styrelsens ledamöter. Vi diskuterade även möjligheten att förstärka med en extern 
ekonomifunktion. 

• Verksamhetsplan 2022-2023 
Huvuddragen i nästa års verksamhetsplan är: 
- Årskonferens 
- Erfarenhetskonferens 
- Fortsatt AW 
- Styrelseresa 

• Samla styrelsens dokumentation 
Annika fick i uppdrag att skapa ett Google-drive för att samla alla styrelsens 
dokument. I dagsläget är det vanskligt och stor risk att saker försvinner när man 
lämnar över från en sekreterare till en annan.  

• Årskonferensen i Växjö 
Allt är under kontroll inför årskonferensen. 
Maria W ansluter till tisdag kväll i Växjö. 

• Årsmötet 23/8  
Maria W stämde av våra tankar kring årsmötet som sker i anslutning till konferensen. 
Vi beslutade att bjuda på bubbel till dem som närvarar på årsmötet. Maria kollar med 
Växjö om de kan ombesörja detta. 
Vad vill föreningens medlemmar? Vilka förväntningar har de på föreningen? 
Vi beslutar att ställa ett antal frågor till föreningarna inför årsmötet. 
Vi kan alla bidra med förslag till dessa frågor. Annika sammanställer frågorna och ber 
Utvärderingsringen skicka ut dem och sammanställa svaren inför årsmötet. 

• Styrelsearbetet generellt 
Konstituerande styrelsemöte blir ??  
Maria W kvarstår gärna som ordförande men kommer ha svårt att lägga lika mycket 



 
tid framöver. 
Annika kan påminna om att alla bidrar till dagordningen inför våra styrelsemöten. 
Vi siktar på att ha fyra fysiska möten per år. 
Vi beslutar även att tacka nej till erbjudanden om att sitta med i andra styrelser för 
organisationer vi samarbetar med. Helt enkelt av tidsskäl. 

• AW 
Våra AW är väl besökta och ger massor med kunskap och tips. 
Vi behöver fortsätta lägga upp sammanfattande info på nätet. 
Ett av föreningens syften är just att vara ett relevant nätverk för information och 
kunskapsspridning. 

• Erfarenhetskonferensen 2023 
Sofia och Annika jobbar på tillsammans med Sanna och planerar nästa års 
erfarenhetskonferens. 
Platsen är bestämd sedan tidigare. 
Sofia och Annika presenterar förslag på tema och upplägg. 
Se separat anteckningar från Sofia kring tema och upplägg. 

• Ekonomi 
Inget denna gång 

• Övriga frågor 
 
Fritidsledarutbildning på högskolenivå saknas i Sverige 
 
Studiebesöket i Skellefteå var fantastiskt välordnat och gav massor med inspiration. 
Tusen tack Ingrid för några oförglömliga dagar. Det var också första gången som den 
nya styrelsen träffades live. Vi hade väldigt trevligt och det bådar mycket gott för 
framtida samarbete.  
 

 

För protokollet 
Annika Stedner 


